
19 maart 2025, derde overleg over het oprichten van een bewonersgroep. 
 
Aanwezig: Hans Zegers, Hans de Graaff, Jacqueline Leermakers, Marieke ten Veen, Saskia 
Sliepenbeek 
Afwezig met kennisgeving: Hella Bogers  
 
Kliko’s 
Hans Zegers en Ben hebben alles met de gemeente geregeld. Ze moeten nog enkele vrijdagen 
kijken of de chauffeurs wel de Zilverhof inrijden. Even kijken hoe het aantal kliko’s op dagen 
dat groen en grijs wordt opgehaald. Over 3 weken even in de app checken of het goed loopt. 
Klachten bij Hans Z.  
 
Bewonerszaken rondom verkeer 
Geen auto’s van bezoekers en bedrijven buiten de parkeervakken parkeren. Mensen hierop 
direct aanspreken. Men vindt dat er te hard gereden wordt in de wijk. Moeten daar 
maatregelen voor komen? Eerst maar eens aanspreken.  
Mensen/bedrijven gebruiken het geasfalteerde voetpad als autoweg. Liesbeth OA wil hier met 
de gemeente contact over opnemen. Het is goed om met haar contact op te nemen en vanuit 
de bewonersgroep met de gemeente contact opnemen.  
Vragen: 

• Wat is de geasfalteerde weg? (auto, voet, fietspad) Het zou de bestemming 
voet/fietspad hebben toch? 

• Moeten er borden komen? 
• Moet er een paaltje komen voor oneigenlijk gebruik? 

We kijken naar inrichtingsplan openbaar gebied en daar lijkt het een recreatief pas voor 
fietsen en wandelen qua kleur. (zie bijlage)  
Hans neemt contact op met Liesbeth OA en zal de vragen bij de gemeente stellen.  
 
Het bestuur van het CPO gaat nog door en het is niet duidelijk waar zij mee doorgaan.  
Dat moeten we met hen afstemmen, ook nog met de mandeligheid, zodat er geen overlap 
komt.  
 
Ook tussen werkgroepen en clubjes mag er meer duidelijkheid komen over wat iedereen doet, 
zodat zij niet in elkaars ‘vaarwater’ komt.   
Daarvoor is het handig als iedere werkgroep vermeldt waar ze mee bezig zijn. 
Het is nu niet altijd duidelijk wat iedereen doet en waar iedereen zich verantwoordelijk voor 
voelt en inkopen voor doet.   
De bewonersgroep kan dit wat coördineren.  
Je zou na een jaar kunnen evalueren of het zo werkt. 
 
Idee: geef voor de Zilverhof helderheid over wie er in de bewonersgroep zit en 
aanspreekpersoon is. 



In het huishoudelijk reglement nemen we een frase op ‘iedereen is zelf verantwoordelijk voor 
wat gebeurt tijdens deelname aan activiteiten georganiseerd op Zilverhof’ 
 
Wat nog te doen?  

• Hans Zegers zoekt contact met Ad om te vragen of hij wat wil toesturen over 
verzekeringen.  

• Marieke en Hans de Graaff doen wat voorstellen voor wat er in een huishoudelijk 
reglement moet komen na ons overleg.  

• Hans de Graaff kaart aan bij Ad en Peter vd L. dat we graag overleg hebben over de 
afstemming met de Bewonersgroep, CPO en Mandeligheid.  

• Een plekje op de website krijgen onder het kopje ‘bewonersgroep’  
 
 
Eerstvolgende vergadering na het overleg met het CPO en de Mandeligheid.  
 
Saskia Sliepenbeek   


